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P O T O KO L Nr XI/2020

z sesji Rady Gminy Kaczory
odbytej w dniu 28 lutego 2020 r.

w Gminnym Osrodku Kultury w Kaczorach

W obradach uczestniczvli:

1) Wojt Gminy Kaczory - Brunon Wolski
2) Skarbnik Gminy - Agnieszka Grabarska
3) Sekretarz Gminy - Iwona Swi^tkowska
4) Radca Prawny - Danuta Boniowska
5) Radni Rady Gminy - wg listy obecnosci
6) Sottysi - wg listy obecnosci
7) Zaproszeni goscie - wg listy obecnosci.

Radni nieobecni: Mariusz Konczak.

ad. pkt 1 / Sprawy porz^dkowe.

Obrady jedenastej sesji Rady Gminy Kaczory otworzyl oraz im przewodzil Pan Stefan
Kowal — Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory. Obrady rozpocz^ly si? o godz. 12"" w sali
Gminnego Osrodka Kultury w Kaczorach.

Po powitaniu radnych i gosci, Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory stwierdzil, ze na
podstawie listy obecnosci w posiedzeniu uczestniczylo 14 radnych, co wobec ustawowego
skladu Rady wynosz^cego 15 osob stanowilo quorum pozwalajqce na podejmowanie
prawomocnych uchwal — listy obecnosci radnych orazpozostatych osob stanowiq zalqczniki nr
1-2 do niniejszego protokolu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protokol z dziesiqtej sesji z dnia 20
grudnia 2020 r. wylozony jest do wglqdu w trakcie sesji. Jezeli do konca obrad nie zostanq
zgloszone przez radnych uwagi wobec jego tresci, to uwazac b?dzie, ze protokol zostal przez
Rad? przyj?ty.

Do konca obrad radni nie wniesli zastrzezeh i uwag do tresci w/w protokolu. Zgodnie
z wczesniejszq zapowiedziq uznano, ze protokol zostal przez Rad? Gminy przyj?ty bez
poprawek.

Porzqdek XI sesji:

1. Sprawy porzqdkowe.
2. Sprawozdanie nt. dzialalnosci w minionym okresie:

- przewodniczqcych komisji,
- Wojta.

3. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2020 r.
4. Podj?cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kaczory

nalata 2020-2026.

5. Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na poszczegolnych
stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmin? Kaczory za
rok 2019.



6. Podj?cie uchwaly w sprawie Programu opieki nad zwierz?tami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomnosci zwierz^t na terenie Gminy Kaczoiy w 2020 roku.

7. Podj?cie uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci Morzewo.
8. Podj^cie uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci Krzewina.
9. Podj^cie uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci Rzadkowo.
10. Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - rejon ulicy Slonecznej.
11.Podj?cie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporz^dzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego wsi Smilowo - „Finety".
12. Podj?cie uchwaly w sprawie wyboru lawnikow do S^du Rejonowego w Pile do

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.
13. Podj?cie uchwaly w sprawie rozpatrzeniapetycji.
14. Podj?cie uchwal w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji:

a) Rewizyjnej,
b) Rolnictwa i Ochrony Srodowiska,
c) Rozwoju Gospodarczego, Praworz^dnosci i Budzetu,
d) Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu.

15. Informacja o zlozonych interpelacjach.
16. Wolne wnioski i zap)dania.
17. Odpowiedzi na zapytania i wnioski
18. Zakohczenie.

Przewodnicz^cy Rady Gminy poinformowal, ze zgodnie z art. 20 ust. la ustawy z dnia
8 marca 1990 r. o samorz^dzie gminnym Rada Gminy Kaczory moze wprowadzic zmiany
w porz^dku sesji bezwzgl^dn^ wi^kszosci^ glosow ustawowego skladu rady.

Na wniosek Wojta Gminy, Przewodnicz^cy wniosl o zmian? porz^dku XI sesji tj. o poszerzenie
w/w porz^dku o dodatkowy punkt tj.: Podj^cie uchwaly w sprawie niewyrazenia zgody na
wyodr?bnienie w budzecie gminy srodkow stanowi^cych fundusz solecki. W/w projekt zostal
omowiony na posiedzeniach Komisji. Zaproponowal go umiescic za pkt. 4 jako pkt 5.
Poinformowal, ze w zwi^zku z w/w zmianami ulegaj^ takze zmianie kolejne numery porz^dku
sesji.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie przyj^la zmian?
porz^dku XI sesji.

ad. pkt 2 / Sprawozdania nt. dziatalnosd w mmionym okresie.

Radny Henryk Kalka - Przewodnicz^cy Komisji Rewizyjnej - Komisja odbyla posiedzenie
wspolne z Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska. Przedmiotem spotkania bylo omowienie
programu dzisiejszej sesji. Pierwsza uchwala zwi^zana byla ze zmiany budzetu.
Dotyczyla m.in. dw6ch, nierozliczonych jeszcze inwestycji z 2019 r. tj.: budowy sciezki
rowerowej Kaczory-Krzewina oraz oswietlenia wzdhiz drogi Morzewo-Kaczory. Jednoczesnie,
ze wzgl^du na zmiany dokonane w budzecie, zmianie ulegla tez Wieloletnia Prognoza
Finansowa. Kolejne uchwaly dotyczyly nadania nazw ulicom w miejscowosciach Morzewo,
Krzewina oraz Rzadkowo. W dalszej cz^sci spotkania omawiano uchwaly wynikaj^ce
z pri^st^pienia do sporz^dzenia miejscowych planow zagospodarowania przestrzennego we
wsi Smilowo (tzw. „Finety") oraz Kaczory w obr^bie ulicy Slonecznej. W/w uchwaly maj^



charakter porz^dkuj^cy, nie budz^ kontrowersji. Podczas obrad zostaly opracowane tez plany
pracy poszczegolnych komisji na rok 2020.

W dalszej cz?sci wyst^pienia Radny H. Kalka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci
Komisji Rewizyjnej za 2019 r., ktdre stanowi zalqczniki nr 3 do niniejszego protokolu.

Radny Grzegorz Puchala - Przewodnicz^cy Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Praworzqdnoisci i Budzetu - Wskazal, ze komisja odbyla wspolne posiedzenie z Komisji
Zdrowia, Oswiaty, Kultuty i Sportu. Tematem spotkania byte zaopiniowanie materialow na
dzisiejsz^ sesj?. Po przedstawieniu, analizie wszystkich uchwat oraz ich szczegolowym
omowieniu Komisje zaopiniowaly wszystkie projekty pozytywnie. Pan G. Puchala po krotce
omowi wszystkie w/w uchwaly z porz^^u sesji.

Wojt Gminy Kaczory - Brunon Wolski - Na wst^pie wskazal, ze od poprzedniej sesji min^lo
troch? czasu, w ktdrym wiele si? wydarzylo. Odbyly si? spotkania w trakcie ktorych
podsumowano 2019 r. Rowniez podczas spotkania noworocznego oceniono pokrotce dzialania
przeprowadzone w gminie Kaczory w kazdej dziedzinie. W opinii Pana Wojta rok 2019 na

^  terenie gminy byl rokiem pozytywnym, poniewaz nast^pil dalszy rozwoj gminy oraz mialo
miejsce wiele pozytywnych wydarzeh w roznych dziedzinach gospodarki. Wlodarz
podzi?kowal za uczestnictwo w spotkaniu noworocznym.
Odbylo si? rowniez spotkanie w Powiatowej Komendzie Stra:^ Pozamej, podczas ktorego
zostaly ocenione poszczegolne jednostki Ochotniczych Stra:^ Pozamych z calego powiatu.
Wszystkie jednostki z terenu gminy znalazly si? w czolowce, co swiadczy o ich dobrej pracy
oraz zarz^du gmirmego. Przy tej okazji Pan Wojt podzi?kowal Panu Prezesowi - Zygmuntowi
Dorszewskiemu oraz wszystkim strazakom. Takze Komendant Powiatowej Strazy Pozamej
zlo^l podzi?kowania na r?ce Pana Wojta za przekazan^ pomoc finansow^. Mialy miejsce
rowniez zebrania w kazdej z jednostek OSP. Ponadto odb?dzie si? spotkanie podsumowuj^ce
prac? strazakow, w ktorym u^ial wezmie zarz^d oraz jednostki OSP.
W Komendzie Powiatowej Policji odbylo si? spotkanie noworoczne. Podsumowano tam
dzialaliiosc policji na terenie powiatu oraz poszczegolnych gmin. Nasza gmina juz od kilku lat
uchodzi za spolecznosc spokojn^, w ktorej jest najmniej nieporozumieh, zdarzen zaklocaj^cych
porz^dek w powiecie, bior^c pod uwag? liczb? ludnosci. W tym momencie Pan Wojt
podzi?kowal policjantom za wykonan^ prac? oraz dobr^ wspolprac? ze spolecznosci^ oraz
radnymi.
W dalszej cz?sci wypowiedzi B. Wolski zwrocil uwag? na realizowane inwestycje.
W najblizszym czasie zostanie zakonczony remont starej szkoly, w ktorej przygotowywane s^
pomieszczenia na bibliotek?. Wyrazil tez nadziej?, ze mieszkahcy gminy, ktorzy korzystaj^
z biblioteki, b?d^ dumni z nowego miejsca i b?dzie ono przyci^galo coraz wi?cej osob.
Przeprowadzka moze nast^pic w kwietniu lub maju.
W 2019 r. nie udalo si? wykonac wszystkiego, co zostalo zaplanowane odnosnie sciezki
rowerowej Kaczory-Krzewina. Zakohczenie jej budowy zaplanowane jest na 2020 r. i nie ma
zadnego zagrozenia opoinienia realizacji tej inwestycji. B?dzie to kolejna sciezka pozwalaj^ca
^oprawic bezpieczehstwo ludzi jezdzqcych na rowerze lub id^cych w kierunku JCrzewiny.
Sciezki maj^ zach?cac mieszkahcow do aktywnosci, mchu. Wojt wskazal, ze liczba sciezek
w naszej gminie jest chyba najwi?ksza w powiecie. Zaplanowana jest budowa kolejnych
- z Kaczor do Rzadkowa, pomiej z Rzadkowa do Prawomysla oraz Byszewic, by pol^czyc te
miejscowosci. Wowczas b?dzie mozliwosc bezpiecznego przemieszczania si? po terenie calej
gminy.
Ogloszony zostal pierwszy przetarg w tym roku, na rozbudow? Wiejskiego Domu Kultury
w Prawomy^lu. Zaplanowano tam budow? garazu dla samochodu strazackiego, na zakup



ktorego pozyskiwane srodki. Komendant Panstwowej Stra^ Pozamej w Pile obiecal
pomoc przy zakupie takiego pojazdu.
Konczy si? rowniez przebudowa dachu sali wiejskiej w miejscowosci Brodna oraz nieduzy
remont w Domu Kultury. W najblizszym czasie przewidywane jest ogloszenie przetargu na
cz?sc ul. Lesnej w Kaczorach. Dodatkowo do zrobienia jest tez ul. Brzozowa w Smilowie.
Droga l^cz^ca Stnilowo oraz Brodn^ jest coraz cz?sciej doceniana przez mieszkancow,
poniewaz maj^ mozliwosc np. spacerowac po niej. W opracowaniu jest dokumentacja na drogi
w Dziembowie oraz Dziembowku, aby omin^c Dziembowko.
Do remontu przygotowywany jest budynek urz?du gminy, opracowywana jest dokumentacja
przez biuro architektoniczne. Przygotowywana jest rowniez dokumentacja na przetozenie
dachu w Rzadkowie na patacu. B?dzie to pocz^tek remontu tego budynku, w tym roku
zaplanowany jest dach.
Opracowywana jest dokumentacja na przedszkole w Dziembowku. W pierwszej kolejnosci
elewacja oraz dach, a pozniej remont w srodku. W najblizszym czasie przewidziany jest takze
remont budynku komunalnego w Morzewie.
Po przeprowadzeniu biblioteki do budynku starej szkoly planowane jest przeniesienie poczty

^  w miejsce dotychczasowej biblioteki. Wowczas zrobiloby si? miejsce dla uzytku urz?du gminy.
Dzi?ki temu uzyskaloby si? drugie wejscie do urz?du. W planie jest stworzenie tam windy,
ktora bylaby przeznaczona dla osob starszych oraz niepelnosprawnych. Remont urz?du gminy
w tym roku obejmowalby elewacj?, by poprawic wygl^d tego budynku. W nast?pnym roku
przewidziany bytby remont wewn^trz budynku. W srodku nie ma wiele prac, jedn^ nalezy
wprowadzic nowoczesny wygl^d oraz poprawic troch? pomieszczenia. Przede wszystkim
nalezy stworzyc drugie wejscie, ktore pozwoli udost?pnic urz^d dla wszystkich.
Wykonano oswietlenie drogi z Kaczor do Morzewa. Prowadzone s^ rozmowy z Ene^ odnosnie
poprawy oswietlenia w naszej gminy. Jesli warunki okaz^ si? dogodne to bye moze gmina
przyst^pi do zmiany oswietlenia w miejscowosci Smilowo przy drodze krajowej, by j^ bardziej
doswietlic oraz moze rowniez ul. Pilsk^ w Kaczorach.
Pan Wojt podj^t temat dotycz^cy tego dlaczego miejscowosc Kaczory nie jest jeszcze miastem.
Po rozmowie z radnymi. Pan Wojt wskazal, ze b?d4 czynione starania, aby Kaczory uzyskaly
prawa miejskie. Jest to mozliwe i moze to nast^pic po zJozeniu wniosku oraz spelnieniu
odpowiednich kryteriow. Jest ch?c rozpocz?cia takiej procedury. Pan B. Wolski uspokoil, iz
nic nie b?dzie wi?cej kosztowalo jak do tej pory kosztuje zamieszkiwanie tutaj mieszkancow
calej gminy. Nie b?dzie to skutkowalo obci^zeniami podatkowymi czy czymkolwiek. Wskazal,
ze dzi?ki temu mozliwe jest podniesienie prestiim miejscowosci Kaczory oraz calej gminy

Ad. pkt. 3/ Podj^cie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na
2019 rok

Fan! Agnieszka Grabarska — Skarbnik Gminy Kaczory odczytala projekt uchwaly
w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2020 r.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj?Ia uchwal? Nr
XI/101/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie zmiany uchwaly
budzetowej na 2020 r. (uchwata wraz z zalqcznikami oraz imiennym wykazem gtosowania
stanowiq zalqczniki nr 4, 5 do niniejszego protokoiu).



ad. pkt 4/ Podj^cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Kaczory na lata 2020 - 2026

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory przedstawit
projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kaczory na lata
2020-2026.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednogtosnie podjfta uchwal? Nr
XI/102/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Kaczory na lata 2020 — 2026 (uchwala wraz z zalqcznikami oraz
imiennym wykazem giosowania stanowiq zalqczniki nr 6, 7 do niniejszego protokotu).

ad. pkt 5/Podj§cie uchwaly w sprawie niewyrazenia zgody na wyodr^bnienie
w budzecie gminy srodkow stanowi^cych fundusz solecki.

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory przedstawil
projekt uchwaly w sprawie niewyrazenia zgody na wyodr^bnienie w budzecie gminy srodkow
stanowi^cych fundusz solecki.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednogtosnie podj^ta uchwal? Nr
XI/103/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie niewyrazenia zgody na
wyodr^bnienie w budzecie gminy srodkow stanowi^cych fundusz solecki {uchwala wraz z
imiennym wykazem giosowania stanowiq zalqczniki nr 8, 9 do niniejszego protokolu).

ad. pkt 6/ Pani Zdzistawa K^pczyhska Dyrektor Gminnego Zespotu Oswiaty
przedstawila sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzeh nauczycieli na poszczegolnych
stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmin? Kaczory za rok 2019
(sprawozdanie stanowi zalqcznik nr 10 do niniejszego protokolu).

Pvtania i uwaei:

Radny Janusz Michaelis - Czy kwoty wskazane przez Paniq dyrektor s^ kwotami netto czy
brutto? Czy po wrzesniowej podwyzce otrzymalismy rekompensat? od ustawodawcy?

Odp. Pani Z. Kfpczynska - S4 to kwoty brutto. Cz^sciowo otrzymano rekompensat?, jednak
nie byla ona wystarczaj^ca, w zwi^u z tym musialy zostac przeznaczone srodki z budzetu
gminy.

Radny Stanislaw Mizerkiewicz - Czy stopnie mianowania 54 tylko w szkole czy tez
w przedszkolu?

Odp. Pani Dyrektor - Stopnie awansu zawodowego S4 dla kazdego nauczyciela, bez wzgl?du
na miejsce zatrudnienia.

Radny Andrzej Rybinski - Pytal o udzial procentowy subwencji z pahstwa i srodkow
z gminy?



Odp. Pani Z. K?pczyhska - Subwencja wynosi 6 600 000 i na ten rok gmina musi dolozyc
okoto 2 mln zt, aby utrzymac oswiat?. Kwestia ta dotyczy tylko szkol. Przedszkola
finansowane ze srodkow gminy, otrzymujemy mniej niz 10% dofinansowania.

ad. pkt 7/ Podjfcie uchwaly w sprawie Programu opieki nad zwierzftami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy
Kaczory w 2020 roku.

Radny K. Zatachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie Programu opieki nad zwierz?tami bezdonmymi oraz zapobiegania
bezdomnosci zwierz^t na terenie Gminy Kaczory w 2020 roku.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radny ch w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal? Nr
XI/104/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie Programu opieki nad

^  zwierz^tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz^t na terenie Gminy Kaczory
w 2020 roku (uchwata wraz z imiennym wykazem glosowania stanowiq zalqczniki nr 11,12 do
niniejszego protokolu).

ad. pkt. 8/ Podjf cie uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci
Morzewo.

Pan Stefan Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt uchwaly
w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci Morzewo.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal? Nr
XI/105/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie nadania nazw ulicom
w miejscowosci Morzewo (uchwata wraz z zatqcznikami oraz imiennym wykazem glosowania
stanowiq zalqczniki nr 13,14 do niniejszego protokolu).

ad. pkt. 9/ Podjf cie uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci
Krzewina.

Radny K. Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci Krzewina.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal? Nr
XI/106/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie nadania nazw ulicom
w miejscowosci Krzewina (uchwata wraz z zatqcznikami oraz imiennym wykazem glosowania
stanowiq zalqczniki nr 15, 16 do niniejszego protokolu).



ad. pkt. 10/Podjfcie uchwaly wsprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci
Rzadkowo.

Pan S. Kowal - Przewodniczqcy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt uchwaly
w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowosci Rzadkowo.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w gtosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal? Nr
XI/107/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie nadania nazw ulicom
w miejscowosci Rzadkowo (uchwata wraz z zatqcznikami oraz imiennym wykazem gtosowania
stanowiq zalqczniki nr 17, 18 do niniej'szego protokolu).

ad. pkt. 11/ Podjfcie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporzqdzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - rejon
ulicy Stonecznej.

Pan K. Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Kaczory - rejon ulicy Slonecznej.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal? Nr
XI/108/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie przyst^pienia do
sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - rejon ulicy
Slonecznej (ucJmala wraz z zatqcznikami oraz imiennym wykazem gtosowania stanowiq
zatqczniki nr 19, 20 do niniej'szego prototcotu).

Ad. pkt. 12/ Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Smilowo -
„Finety".

Pan S. Kowal — Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt uchwaly
w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Smilowo - „Finety".

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal? Nr
XI/109/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie przyst^pienia do
sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Smilowo - „Finety"
(uctiwata wraz z zatqcznikami oraz imiennym wylcazem gtosowania stanowiq zatqcznitd nr 21,
22 do niniej'szego protokolu).

Przewodnicz^cy obrad oglosil 10 minutow^ przerw?.
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Po przerwie wznowit obrady.

Ad. pkt. 13/ Podjfcie uchwaly w sprawie wyboru tawnikow do S^du
Rejonowego w Pile do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.

Przed przyst^pieniem do w/w wyboru Pana Kazimierz Zatachowski Przewodnicz^cy
Zespolu ds. zaopiniowania kandydatow na lawnika S^du Rejonowego w Pile przedstawil
opini§ Zespoiu o zgtoszonych kandydatach na lawnika (opinia wraz zalqcznikiem stanowi
zalqcznik nr 23 do niniejszego protokoiu). Nast?pnie zaproponowal powolac 3 osobow^
Komisj? Skrutacyjn^, ktora przeprowadzi glosowanie tajne.

Radni zglosili nast^puj^cych kandydatow do Komisji Skrutacyjnej, ktorzy wyrazili zgod? na
kanydowanie:

1. Katarzyna Raj ek
2. Damian Nowak

3. HenrykWitt.
Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie przyjfla w/w sklad
Komisji Skrutacyjnej (imienny wykaz glosowania stanowi zalqcznik nr 24 do niniejszego
protokoiu).
Przewodnicz^cy Rady Gminy S. Kowal odczytal zasady glosowania. Poinformowal, ze
glosujemy na dwoch kandydatow. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku
kazdego kandydata znaku „x" w kratce obok wyrazu „tak" opowiadaj^c si? w ten sposob za
wyborem lub w kratce obok wyrazu „nie" opowiadaj^c si? w ten sposob przeciwko wyborowi
tego kandydata na lawnika. Postawienie znaku „x" w obu kratkach za wyborem i przeciw
wyborowi kandydata albo niepostawienie znaku „x" w zadnej kratce powoduje niewamosc
glosu.

Komisja Skrutacyjna przyst^pila do pracy:
-  przygotowala karty do glosowania,
-  rozdala karty,

przeprowadzila tajne glosowanie,
^  - sporz^dzila protokol.

Po nrzeprowadzonvm glosowaniu Przewodnicz^cy Komisji Skrutacyjnej oglosil wyniki
tajnego glosowania — odczytal protokol (protokol wraz zalqcznikami stanowi zalqcznik nr 25
do niniejszego protokoiu).

Na podstawie wyniku glosowania Rada Gminy podj?la uchwal? Nr XI/110/2020 z dnia 28
lutego 2020 r. w sprawie wyboru lawnika do S^du Rejonowego w Pile, ktor^ odczytal
Przewodnicz^cy Rady S. Kowal. Uchwala nie podlegala glosowaniu (uchwala stanowi
zalqcznik nr 26 do niniejszego protokoiu).

Ad. pkt. 14/ Podjf cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji.

Pan Andrzej Rybihski - Przewodnicz^cy Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji odczytal
projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.



Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal? Nr
XI/111/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie rozpatrzenia petycji
(uchwala wraz imiennym wykazem gtosowania stanowiq zatqczniki nr 26, 27 do niniejszego
protokolu).

Ad. pkt. 15/ Podj^cie uchwat w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji:

a) Komisji Rewizyjnej

Pan H. Kalka - Przewodnicz^cy Komisji Rewizyjnej przedstawil plan pracy komisji.

Pan K. Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfta uchwal? Nr
XI/112/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie uchwalenia planu pracy
Komisji Rewizyjnej {uchwala wraz zalqcznikiem - planem oraz imienny wykaz gtosowania
stanowiq zatqczniki nr 28, 29 do niniejszego prototcotu).

b) Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska

Pan J. Kiernj — Przewodnicz^cy Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska przedstawil
plan pracy komisji.

Pan S. Kowal — Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt uchwaly w sprawie
uchwalenia planu prac Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal? Nr
XI/113/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie uchwalenia planu pracy
Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska {uchwala wraz zatqcznildem oraz imienny wytcaz
gtosowania stanowiq zatqczniki nr 30, 31 do niniejszego protokolu).

c) Komisji Rozwoju Gospodarczego, Praworzqdnosci i Budzetu

Pan Grzegorz Pnchala — Przewodnicz^cy Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Praworz^dnosci i Budzetu przedstawil plan pracy komisji.

Pan K. Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Praworz^dnosci
i Budzetu.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnoSci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednogloSnie podjfla uchwal? Nr
XI/114/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie uchwalenia planu pracy
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Praworz^dnoSci i Budzetu {uchwala wraz z zalqcznikiem
oraz imienny wykaz gtosowania stanowiq zatqczniki nr 32, 33 do niniejszego protokolu).



d) Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu

Pan Dariusz Krupa - Przewodnicz^cy Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu
przedstawil plan pracy komisji.

Pan S. Kowal — Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt uchwaly w sprawie
uchwalenia planu pracy Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu.

Pvtania i uwaei: Nie zdoszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w gtosowaniu jawnym jednogloisnie podj^ia uchwal? Nr
XI/115/2020 Rady Gminy Kaczory z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie uchwalenia planu pracy
Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu (uchwala wraz zaiqcznikiem - planem oraz
imienny wykaz giosowania stanowiq zalqczniki nr 24, 35 do niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 16/ Informacja o ztozonych interpelacjach

Nie wplyn^ly pisemne interpelacje.

Ad. pkt. 17/ Wolne wnioski i zapytania

Radny Henryk Witt - Poinformowal, ze od 01.01.2020 r. do 30.04.2020 trwa naplyw
wnioskow na zainstalowanie instalacji fotowoltaicznych pod hastem „m6j prqd";

Radny A. Rybinski - Podj^l temat PSZ0K-6w, naktorych otwarcie w wielu gminach od dawna
czekamy. W zwi^zku z brakiem w/w punktow zaproponowal powtorzenie zbiorki odpadow
wielkogabarytowych w miesi^cu kwietniu 2020 r. Poruszyl tez kwesti^ skutkow wyjscia ze
Zwi^zku Mi?dzygminnego oraz obnizenia kosztow odbioru odpadow (poprzez zmian?
harmonogramu wywozu smieci). Podkreslil, ze pomysl nadania praw miejskich dla Kaczor jest
wlasciwym kierunkiem, ktory popiera. Zwrocil uwag? na korzysci plyn^ce z posiadania takich
praw dla mieszkahcow (wi^ksze fundusze zewn^trzne).

Pan Zbigniew Rozploch - mieszkaniec gminy - Odniosl si? do uchwaly w sprawie zwierz^t.
Zwrocil uwag? na ogromn^ liczb? kotow na ulicy Pilskiej w Kaczorach. Prosil o zaj?cie si?
w/w kwesti^ wladz gminy. Poruszyl tez spraw? pojemnikow na odziez u^wan^, ktore s^ pelne
i bardzo zle wygl^daj^.

Pan Henryk Blaszczyk - mieszkaniec gminy - Wypowiedz W/W stanowi zal^cznik nr 36 do
niemniejszego protokolu.

Radny Damian Nowak - Zwrocil si? z prosb^ o wyjasnienie oraz uspokojenie lekko
zdenerwowanych mieszkahcow Krzewiny odnosnie stoj^cej wody przy aktualnie
prowadzonych pracach przy sciezce rowerowej Kaczory-Krzewina.

Pan Jan Popowski - mieszkaniec gminy - Zglosil potrzeb? wymalowania pasow na szosie
w kierunku Chodzie:^ oraz na drodze Morzewo-Kaczory. Podzi?kowal rowniez za stworzenie
miejsc parkingowych dla osob niepelnosprawnych, jednoczesnie postuluj^c o miejsca
parkingowe dla matek z dziehmi.
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Pani Dorota Hutek - soltys wsi Rzadkowo - Rolnicy zwrocili si? z prosb^, by zorganizowac
wywoz odpadow rolniczych, ktore wygl^daj^ nieestetycznie i mog^ zagrazac srodowisku
(sznurki, folia, siatka po kiszonce).

Pan S. Kowal - Przewodniczqcy Rady Gminy Kaczory - Poruszyl kwesti? praw miejskich
dla Kaczor. Wskazal, ze temat ten chodzil po glowach od dluzszego czasu. W opinii radnego
pomysl jest bardzo dobry i nale^ zacz^c dzialac, aby go szybko wdrozyc.

Ad. pkt. 18/ Odpowiedzi na zapytania i wnioski.

Pan Wojt B. Wolski - Wskazal, ze wszyscy mieszkancy uczestnicz^ w rozwoju gminy
i nie mozna tyiko wymagac od wojta czy pracownikow UG, aby cos zrobili. Kazdy musi si? tez
angazowac i uczestniczyc w realizowanych inwestycjach. Frosil takze, zaby mieszkancy nie
wypominali podatkow. Stwierdzil, ze w Jeziorkach trzeba byloby zbierac je przez 100 lat, aby
pokryc koszt przeprowadzonych tam inwestycji. Niestety czasami przy roznych zadaniach
nawet prywatnych zdarzaj^ si? jakies niedoci4gni?cia, wynikaj^ce z roznych przyczyn np. winy
wykonawcy czy projektanta jak np. stoj^ce kaluze. Zdarzaj^ si? sytuacje, ze cos nie wychodzi
do kohca tak jak bysmy tego oczekiwali. Nigdy nie zrobi si? wszystkiego idealnie. Jednak
pami?tajmy, ze mieszkamy na wsi i nie mamy kanalizacji deszczowej, wi?c kaluze czasami
b?d4 staly. Mozna je rowniez zauwazyc w wielkich miastach. Wszystko co si? przeprowadza
robi si? po to, aby bylo lepiej naszym mieszkancom, bezpieczniej, wygodniej jednak zawsze
znajd^ si? niezadowolone osoby. Trudno jest tez reagowac na kazdy postulat. Maj^c wiedz?
o pojawiaj^cych si? kaluzach czynione s^ dzialania maj^ce na celu ich zlikwidowanie. Pan wojt
apelowal o cierpliwosc oraz spojrzenie na czynione inwestycje przyjaznym okiem, a nie tylko
krytycznie.

Odnosnie PSZOKow poinformowal, ze do konca czerwca biez^cego roku ma zostac
uruchomiony punkt w Kaczorach. W kwestii kotow wskazal, ze z w/w problemem sobie
poradzimy, doplacimy do karmy lub zakupimy karm?. Podal pomysl, aby kazdy zaadoptowal
kotka. W sprawie scie^i rowerowej - jest ona budowana przy drodze powiatowej, wi?c nie
jest to latwy temat. Na pocz^tku Kaczor te wody tez zalewaly posesje, co wi^zalo si?
z interwencjami. Nalezalo wykonac prace, by woda nie wchodzila na posesje i udalo si? uporac
z tym problemem. Takie same dzialania s^ czynione na polach upranych przy Krzewinie.

Pan Henryk Blaszczyk - mieszkaniec gminy - Nie zgodzil si? z wypowiedzi^ Pana Wojta,
podkreslaj^c, ze praca w Jeziorkach zostala wykonana po balaganiarsku a Pan Wojt nie
przypilnowal pracownikow, ktorzy to zrobili.

ad. pkt 19/ Zakonczenie.

Po wyczerpaniu porz^dku obrad Pan Stefan Kowal - Przewodniczqcy Rady Gminy
zakonczyl o godz. 14^^^ jedenast^ sesj? Rady Gminy Kaczory.

Protokolowala: Przewodniczyl:

INSPECTOR
DS. KADR 1 f/fv-PTJGI RADY

Ay}} /IspJw Koin/iif(}U)$k{i

PRZEWODNICZ^Y

Stefan Kowal)• inz.
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